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Protokół z XXI sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 29 kwietnia 2021 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.07. W posiedzeniu wzięło udział 13 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski nieobecny 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 17 grudnia 

2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/98/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 24 września 

2020 r. w sprawie przystąpienia Gminy Przewóz do Europejskiego Ugrupowania Współpracy 

Terytorialnej „ Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa”. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXI sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Dariusz Kokosza 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XX sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Dariusz Kokosza 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Na sesje przybył Radny Powiatu Żarskiego pan Tomasz Czajkowski, który 

poinformował radnych, że zostało przyznane dofinansowanie w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na przebudowę drogi powiatowej nr 1100F relacji Mielno-Piotrów 

(odcinek okolice świetlicy w Milenie do miejscowości Piotrów) w odległości około 2,5 km. 

Koszt tej inwestycji na moment złożenia wniosku o dofinansowanie wynosił 5.172.981,00 zł. 

Dofinansowanie zostało przyznane w wysokości 80 % wnioskowanej kwoty. Inwestycja nie 

przywiduje budowy chodnika ponieważ koszt inwestycji byłby znacznie większy i wtedy taka 

inwestycja przekraczałaby możliwości finansowe powiatu.  

Radny Jarosław Borkowski powiedział, że swojego czasu składał interpelacje 

w sprawie ustanowienia przejścia dla pieszych na drodze powiatowej w Przewozie 
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w kierunku Dobrochowa, na wysokości boiska sportowego. Niestety do tej pory ta sprawa nie 

została załatwiona. Radny zapytał czy pan Czajkowski może coś powiedzieć w tym temacie.  

Pan Tomasz Czajkowski poprosił o przesłanie na maila wszystkich spraw, które radni 

chcieliby załatwić. Ponieważ w czasie pandemii nie odbywają się posiedzenia komisji rady 

powiatu i dlatego nie wiadomo nawet jakie pisma wpływają do starostwa.  

Radny Grzegorz Stachera powiedział, że również składał interpelację, w sprawie 

poprawy stanu technicznego drogi powiatowej w Sobolicach, prowadzącej w stronę kościoła, 

na wysokości budynku po byłej strażnicy i też nie zostało to załatwione. A sprawa jest pilna 

ponieważ w okresie jesienno-wiosennym odcinek ten jest pełen wody i nie ma możliwości 

swobodnego przejścia, a jest to droga często uczęszczana.  

Radny poprosił również o interwencje u starosty w sprawie przekazania dla gminy 

wykaszania poboczy drogi powiatowej od Dobrzynia do Sobolic ponieważ powiat zostawia 

ten rejon na sam koniec okresu wykaszania co stanowi utrudnienia dla kierowców 

i mieszkańców. Odśnieżanie zimowe odcinka tej drogi już gminie przekazano, więc może tą 

kwestię też da się tak rozwiązać.  

Pan Czajkowski odpowiedział, że porozmawia ze starostą. Osobiście radny już 

interweniował w kwestii szybszego wykaszania, ale powiat zleca to zadanie firmie 

zewnętrznej i oni wykonują je zgodnie z przyjętym harmonogramem.  

Wójt powiedział, że na chwilę obecną pracownicy gminy wykonają naprawy na 

drodze w Sobolicach bo tam jest problem z odpływem, a sprawa faktycznie jest pilna bo jest 

to znaczne utrudnienie dla mieszkańców.  

Na obradach obecna była Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przewozie pani Wioletta 

Sosnowska, która przybliżyła radnym jakie jest bieżące funkcjonowanie placówki. Pani 

dyrektor poinformowała, że do tego momentu przeprowadzono szereg remontów i ulepszeń 

w budynku szkoły. Przeprowadzono remont klas, sekretariatu i pomieszczenia pedagoga 

szkolnego. W szatniach zlikwidowano kraty i postawiono nowe szafki, zamontowano nowe 

ławeczki. Od września zostaną wprowadzone zmiany w nauczaniu, a będzie to przede 

wszystkim nauka języka angielskiego od klasy 4 i będzie to język przodujący. Następnie 

uczniowie rozpoczynający naukę od klasy pierwszej, też będą miały już naukę tego języka.  

Jedną z priorytetowych potrzeb dla placówki jest zatrudnienie psychologa.  

Wójt powiedział, że po raz trzeci złożony został wniosek na dofinansowanie remontu 

kuchni w szkole. Jeśli kolejny raz zostanie odrzucony będą poczynione starania 

o dofinansowanie tego przedsięwzięcia z innego źródła.  
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Radna Angelika Hic złożyła zapytanie oraz zgłoszenie w formie pisemnej.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 26 marca do 29 kwietnia 2021 

r. 

Wójt przedstawił informację wraz ze stosownym komentarzem.  

Pkt 6. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

Projekt omówił z uzasadnieniem sekretarz.  

Zwiększenia w dochodach dokonano m.in. ze względu na wpływy z tytułu odsetek od 

zaległości podatkowych od osób prawnych w kwocie 12.000,00 zł oraz o środki z dotacji 

z Fundacji Bory Dolnośląskie z przeznaczeniem na budowę infrastruktury rekreacyjnej 

w Przewozie i Potoku w kwocie 61.400,00 zł. 

Zmiany w wydatkach dotyczą wygospodarowania środków na zakup działki 

w centrum Przewozu, opracowanie dokumentacji na budowę nowego przedszkola, na zadania 

które nie były ujęte w projekcie na budowę boiska wielofunkcyjnego, tkj. zamontowanie 

piłkochwytów, oświetlenie i odwodnienie tego terenu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Dariusz Kokosza 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/98/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

24 września 2020 r. w sprawie przystąpienia Gminy Przewóz do Europejskiego 

Ugrupowania Współpracy Terytorialnej "Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa" 

Projekt przedstawił sekretarz. Należało wprowadzić zmiany w zakresie dopisania do 

nazwy skrótu „z.o.o”, zgodnie z  wprowadzonymi w ostatnim czasie zmianami w prawie 

niemieckim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof 

Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klisowski, Dariusz Kokosza 

Pkt 7. Sprawy różne. 

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła, że należałoby poprawić stan techniczny wałów 

p.pow. oraz zabezpieczyć je przed osobami, które po nich jeżdżą samochodami lub motorami. 

Radna zgłosiła również, że taki sam problem jest w parku w Przewozie, gdzie kierowcy 

jeżdżą samochodami po górkach. Radna zasugerowała wprowadzenie zakazu korzystania 

z tych miejsc w taki sposób.  

Radna poprosiła również o wyrównanie nawierzchni wszystkich dróg gminnych 

w Przewozie. 

Radny Jarosław Borkowski zgłosił konieczność pilnego wyrównania nawierzchni 

drogi gminnej od ulicy Podmiejskiej wzdłuż boiska gminnego.  

Radna Monika Pankowska zwróciła się z prośba o interwencję u Nadleśnictwa 

Wymiarki w sprawie naprawy zniszczonego ogrodzenia przy boisku i świetlicy 

w miejscowości Lipna. Ponieważ teren boiska jest notorycznie niszczony przez dziki.  

Radny Marian Kutasiewicz zapytał na jakim etapie jest korzystanie z funduszu 

sołeckiego.  

Wójt odpowiedział, że wszystkie wnioski są już w trakcie realizacji. Zostały rozesłane 

konkretne zapytania odnośnie zakupów i wybierane są firmy, które wykonają zadania 

wynikające z wniosków złożonych przez sołectwa. 

Odnośnie remontu dróg gminnych wójt poinformował, że prace naprawcze będą 

wykonywane na wszystkich drogach tej kategorii, ale jak na razie trzeba czekać na 

polepszenie warunków atmosferycznych. Bo przecież jak na terenie zalega woda to nie 

sposób prowadzić prac. 

Przewodnicząca poprosiła o dostawienie kosza przy nowej wiacie przystankowej 

w Mielnie.  

Pkt 8. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 
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Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 11.16 

 

 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


